
П Р О Т О К О Л № 5 

засідання громадської ради при обласній державній адміністрації 

 

м. Черкаси        16 вересня 2015 року 

 

Головуючий: Гончар С. М. – заступник голови громадської ради при обласній 

державній адміністрації (далі – громадська рада)  

Секретар: Овчарова Т. М. 

 

Присутні: члени громадської ради: Бамбула В. В., Борисова Т. Л., Бублій М. Ф., 

Бучковська А. В., Демченко М. В., Кієнко І. Ю., Майоров Д. А., Мисник В. Г., 

Мойсієнко В. М., Назаренко В. А., Обідзінський Н. Б., Піднебесний Ю. Д., 

Плахута Т. В., Стадник В. В., Стрижак О. В., Феофілова В. В., Фізер І. В., 

Харченко А. О. 

 

Запрошені: директор Департаменту інформаційної діяльності та комунікацій  

з громадськістю обласної державної адміністрації Пасічник С. Л.; директор 

Департаменту економічного розвитку і торгівлі обласної державної 

адміністрації Карманнік Р. В., директор Департаменту охорони здоров’я 

обласної державної адміністрації Лобас М. В.; голова Черкаського обласного 

фонду «Милосердя і здоров’я» Лисенко Л. І.; голова благодійного фонду 

«Лицем до лиця» Псюрник С. В.  

 

Порядок денний: 

1. Про виконання обласної Програми розвитку паліативної допомоги  

на 2015-2020 роки.  

2. Про припинення членства в громадській раді на підставі систематичної 

відсутності членів громадської ради на її засіданнях без поважних причин.  

3. Про стан реалізації Стратегії регіонального розвитку Черкаської області  

на період до 2020 року, організація ярмарки грантів. 

4. Про стан реалізації обласної програми розвитку громадянського суспільства  

на період до 2019 року.  

 

1. Про виконання обласної Програми розвитку паліативної допомоги  

на 2015-2020 роки. 

СЛУХАЛИ: Борисова Т. Л. зазначила, що рішенням обласної ради було 

затверджено обласну Програму розвитку паліативної допомоги на 2015-2020 

роки (далі – Програма), одним із заходів з виконання Програми є створення 

паліативно-хоспісного центру, запросила всіх охочих приєднатися до роботи 

робочої групи з його створення та запропонувала директору Департаменту 

охорони здоров’я обласної державної адміністрації Лобасу М. В. надати 

роз’яснення, на якій базі буде здійснюватися створення та діяльність хоспісу. 

 

ВИСТУПИЛИ: Лобас М. В. поінформував, що Програмою передбачено 

створення центру паліативної і хоспісної допомоги біля приміщення 
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онкохворих. На цей час залучено фахівців та проведено обстеження  

й оцінку приміщень. За висновками міжвідомчої комісії без проведення 

капітального ремонту у приміщенні корпусу №7 (санаторій «Сосновий бір») 

утримувати дітей небезпечно, згідно з висновками санстанції наявність 

плісняви викликає захворювання легенів. Тому заплановано провести 

капітальний ремонт приміщення, звернутися до обласної ради щодо виділення 

коштів на проведення ремонтних робіт корпусу №7 (санаторій «Сосновий бір») 

для належного утримування дітей, а оскільки корпус великий, то на І поверсі 

можливо розмістити хоспіс. 

 

Бучковська А. В. висловила занепокоєння, чи не буде закрито санаторій,  

та чи не зменшиться кількість місць для оздоровлення дітей. 

 

Лобас М. В. поінформував, що закриття санаторію не планується,  

є домовленість про проведення капітального ремонту на суму 380 тис.грн., 

скорочення ліжкового фонду також не передбачається; закликав дослухатися  

до порад і рекомендацій фахівців та довіряти рішенням професіоналів. 

 

2. Про припинення членства в громадській раді на підставі систематичної 

відсутності членів громадської ради на її засіданнях без поважних причин. 

СЛУХАЛИ: Майоров Д. А. запропонував у зв’язку з систематичною 

відсутністю окремих членів громадської ради на її засіданнях без поважних 

причин (більше ніж 2 рази) прийняти рішення щодо припинення їх членства  

в громадській раді.  

 

ВИСТУПИЛИ: Гончар С. М. повідомив, що у разі припинення особою 

членства в громадській раді її місце займає наступний за черговістю кандидат 

до складу громадської ради, який набрав найбільшу кількість голосів  

за результатами проведення рейтингового голосування на установчих зборах, 

про що було прийнято рішення на засіданні громадської ради; запропонував 

голосувати по кожній кандидатурі окремо.  

 

ВИРІШИЛИ: Припинити членство в громадській раді Гаркавенко А. М.,  

яка була відсутня на 6 засіданнях.  

Голосували «за» – 18, «проти» – 0, «утрималися» – 0. 

 

Припинити членство в громадській раді Громовського Ю. Д., який був 

відсутній на 5 засіданнях. 

Голосували «за» – 17, «проти» – 0, «утрималися» – 1. 

 

Припинити членство в громадській раді Кравцова О. О., який був відсутній  

на 5 засіданнях. 

Голосували «за» – 16, «проти» – 1, «утрималися» – 1. 
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Припинити членство в громадській раді Литовченка В. М., який був 

відсутній на 7 засіданнях.  

Голосували «за» – 18, «проти» – 0, «утрималися» – 0. 

 

Припинити членство в громадській раді Мірошниченка К. В., який був 

відсутній на 6 засіданнях.  

Голосували «за» – 18, «проти» – 0, «утрималися» – 0. 

 

Припинити членство в громадській раді Стрижак О. В., яка була відсутня  

на 6 засіданнях.  

Стрижак О. В. повідомила, що відсутня на засіданнях була з поважних причин 

(відрядження). 

Голосували «за» – 0. Рішення не прийнято. 

 

Припинити членство в громадській раді Череваня А. Б., який був відсутній  

на 4 засіданнях.  

Голосували «за» – 18, «проти» – 0, «утрималися» – 0. 

 

Припинити членство в громадській раді Ткаченка М. В., який був відсутній  

на 5 засіданнях.  

Голосували «за» – 18, «проти» – 0, «утрималися» – 0. 

 

ВИСТУПИЛИ: Кієнко І. Ю. звернувся з проханням виключити його  

за власним бажанням. 

ВИРІШИЛИ: Задовольнити звернення щодо припинення членства  

в громадській раді Кієнка І. Ю. за власним бажанням.  

Голосували «за» – 17, «проти» – 0, «утрималися» – 1. 

 

Гончар С. М. запропонував повідомити нових членів громадської ради  

про включення їх до складу.  Відповідальний – Слинько С. В. 

 

3. Про стан реалізації Стратегії регіонального розвитку Черкаської області  

на період до 2020 року, організація ярмарки грантів. 

СЛУХАЛИ: Карманнік Р. В. поінформував, що надійшли кошти державного 

фонду регіонального розвитку на реалізацію 14 проектів, про що буде 

опубліковано в засобах масової інформації; роз’яснив механізм та критерії,  

за якими здійснюється фінансування проектів за рахунок коштів державного 

фонду регіонального розвитку (зокрема, фінансуються організації комунальної 

або кооперативної форми власності, приватні не фінансуються); конкурсний 

відбір проектів, що можуть реалізовуватися за рахунок коштів державного 

фонду регіонального розвитку, здійснює комісія, до складу якої входять 

керівники громадських організацій; освітні проекти можуть реалізовуватися 

спільно з Департаментом економічного розвитку і торгівлі обласної державної 

адміністрації. 
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В соціальних мережах Twitter і Facebook розміщено інформацію  

про електронні закупівлі, відкрито сторінку Департаменту економічного 

розвитку і торгівлі обласної державної адміністрації. З метою підвищення 

прозорості розподілу бюджетних коштів Міністерством фінансів України 

запущено інформаційний портал Є-data, на якому буде представлена 

інформація про використання бюджетів усіх рівнів. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Харченко А. О. звернулася до громадської ради підтримати ініціативу 

громадськості зберегти Черкаський академічний обласний український 

музично-драматичний театр імені Т. Г. Шевченка та приміщення театру. 

Карманнік Р. В. повідомив, що на сесії обласної ради заплановано розглянути 

питання виділення коштів на ремонт приміщення театру (більше 80 млн. грн., 

розпорядник – Департамент капітального будівництва обласної державної 

адміністрації). 

Майоров Д. А. запропонував запросити на чергове засідання громадської ради 

представника Департаменту капітального будівництва обласної державної 

адміністрації з питань відбудови театру. 

 

4. Про стан реалізації обласної програми розвитку громадянського 

суспільства на період до 2019 року. 

СЛУХАЛИ: Пасічник С. Л. поінформував, що на виконання обласної програми 

розвитку громадянського суспільства на період до 2019 року на затвердженні 

перебуває Положення про порядок проведення конкурсу з відбору соціальних 

проектів неурядових організацій, роз’яснив механізм проведення конкурсу; 

запропонував громадській раді розробити Положення про проведення 

консультацій з громадськістю та долучитися до доопрацювання розділу 

«Петиції» веб-сайту обласної державної адміністрації відповідно до веб-сайту 

Адміністрації Президента України; поєднати обласний форум інститутів 

громадянського суспільства та захід, що проводитиметься 27-28 листопада  

2015 року за підтримки Канади і Польщі; для проведення незалежних 

соціологічних досліджень коштів на 2015 рік немає. 

 

ВИСТУПИЛИ: Борисова Т. Л. запропонувала провести навчання з написання 

бюджетної частини заявки та визначити фахівця, який буде вести проект. 

Пасічник С. Л. зазначив, що навчання можливо провести на базі обласного 

центру перепідготовки та підвищення кваліфікації працівників органів 

державної влади, органів місцевого самоврядування, державних підприємств, 

установ та організацій, запросивши до участі представників Департаменту 

фінансів обласної державної адміністрації та казначейства. 

 

 

Головуючий        С. Гончар 

 

Секретар         Т. Овчарова 

https://support.twitter.com/

